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Αθήνα, 26 Μαΐου 2022  

 ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

ΠΡΟΣ:  Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων κ. Γεώργιο Γεωργαντά 

 

 

ΘΕΜΑ: « Η έλλειψη ζωοτροφών πλήττει την κτηνοτροφία και την παραγωγή του ΠΟΠ τυριού»  

 

 

Αξιότιμε  Υπουργέ,  

 

Ο πρωτογενής τομέας έχει πληγεί σημαντικά το τελευταίο διάστημα. Κτηνοτρόφοι, γεωργοί και αλιείς 

αντιμετωπίζουν σοβαρά προβλήματα. Χαρακτηριστικό παράδειγμα αποτελεί η αναφορά που κατέθεσα στο 

αρμόδιο υπουργείο σχετικά με τα προβλήματα που αντιμετωπίζουν οι κτηνοτρόφοι της Νάξου αλλά και ο 

συνεπακόλουθος κίνδυνος για έλλειψη παραγωγής  της τοπικής γραβιέρας ΠΟΠ, ενός σημαντικού ελληνικού 

προϊόντος, το οποίο έχει λάβει και διεθνείς διακρίσεις. 

 

Όπως φαίνεται και από τις εξελίξεις, ο κύκλος των ελλείψεων και τον αυξημένων τιμών δεν φαίνεται να 

τελειώνει άμεσα.  Δεδομένης λοιπόν της ανάγκης για άμεση στήριξη του πρωτογενούς τομέα παραγωγής αλλά 

και διαφύλαξης της ποιότητας και  παραγωγής των ελληνικών προϊόντων,  

 

 

Ερωτάται ο κύριος υπουργός: 

 

• Έχει λάβει γνώση το Υπουργείο για τα σημαντικά προβλήματα που αντιμετωπίζει ο αγροτικός 

συνεταιρισμός Νάξου; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5423

Ημερομ. Κατάθεσης:

26/5/2022



 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΜΠΟΓΔΑΝΟΣ 

Βουλευτής Α΄ Αθηνών  

 

 

 

 

• Σε ποιες ενέργειες έχει προβεί ή πρόκειται να προβεί το αρμόδιο Υπουργείο για την αντιμετώπιση του 

ζητήματος που αναφέρει ο συνεταιρισμός αλλά και την γενικότερη στήριξη του πρωτογενούς τομέα; 

 

 

 

 

Ο ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ ΑΘΗΝΩΝ 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΜΠΟΓΔΑΝΟΣ  

 
 

 




